

حاملي الشموع الزجاجية الخاصة والملفات الخاصة للشموع

مجموعة مشمسة لديها عرض الأواني الزجاجية لمدة 26 عاما مع جميع أنواع المنتجات التي يتم تصديرها إلى أكثر من 30 دولة (1) ومنطقة.

(2) التركيز على منتجات العطر الفاخرة في آخر 10 سنوات، مشمس الأواني الزجاجية هي المورد من 80% من العلامات التجارية العطر في الولايات المتحدة.

(3) تكيف مشمس ست خطوات إضافية لفحص الشحنات وبعد لا (رئيسي) شكاوى الجودة على المنتجات المنتجة لمدة تسع سنوات متتالية.

Product Details

رقم الشيء.	SGJD20051303.
مادة	زجاج
حرفة	حامل شمعة الزجاج الخالص مع لون لامع
وقت بسيط	أيام إذا كان هناك شكل الزجاج والحجم 1.5 2. 15 يوما، إذا كنت بحاجة إلى أشكال وأحجام جديدة
التعبئة	التعبئة المعتادة، 4 قطع في المربع الداخلي، 48 قطعة مربع
سعة المنتج	قطعة شهريا 500.000 ~ 1.000.000
موعد التسليم	في غضون 35 يوما بعد أخذ العينات والنظام المؤكد
شروط الدفع	B / L مقدما والتوازن ضد نسخة من T / T إيداع 30%
توصيل	عن طريق البحر، عن طريق الجو، من خلال وكيل صريح وشحاري مقبول
مواصفات المنتج	ديكورات المنزل الزجاج شمعة جرة من جودة عالية 1. 2. مناسبة للاستخدام في الفندق، المنزل، إلخ. 3. ASTM تلبية اختبار
لاختيارك	1. تصاميم وأحجام مختلفة للاختيار. 2 أي لون رسمت، بارد، تصفيح، كتر معالجة نموذج الليزر 3. حزمة خاصة كما يتقلص فيلم، علبة هدية اللون، علبة هدية بيضاء، إلخ. 4. نحن الموظف الحصري مراقبة الجودة 5. لدينا ورشة عمل مهنية ومستودع للتأكد من وقت التسليم



Sunny Glass

SCENTED CANDLE










SCENTED CANDLE

Sunny Glass




Sunny Glass
SCENTED CANDLE









Achieve Customers' Ideas

get your ideas becoming creative fragrance products and sell them very well

Award-winning Design Team

won the trust of many upscale brands

QC Extra Six Steps

No major quality complaints for 9 years




Office & Sample Room



Who We Are



Shenzhen Sunny Glassware Co.,Ltd

- More than 25 years experience glassware and ceramic ware supplier in China
- Innovative design capacity
- ISO9001 certificate approval
- Candle Holders, Bottles, Drinkware focus

Modest

Passion

Collaborative



EXHIBITION



Company Profile



Sunny Glassware was established by Frank and Alice for more than 25 years, which provide a leading excellent combination between prices, quality & responsiveness in glassware industry.

Sunny keep engaged in glassware designing and manufacturing, there are more than 10 product lines available from hand blown craft to machine pressed, machine blown and IS machine made etc., and various kinds of deep processing technologies can be customized such as color sprayed, laser printing, decal print, electroplate, frosted, screen printing, sandblasted and ion plating etc. **ISO 9001:2008/2015, Enterprise Intellectual Property and Green & Social Compliance Statement** certificates were issued by the third-party certification companies.

There are about 5,000 items which cover all daily-used glassware and ceramic ware, e.g. candle holders, borosilicate glass, bottles, tumblers, jars, stemware, tableware & drinkware, bathroom accessories etc. The products can meet **FDA, LFGB, CA 65, ASTM, dishwasher test**.

With a strictly control system on product quality and customer service, our exporting market have expanded rapidly to North & South America, Europe, Oceania and Asia.

Our business scopes are mainly involved in home decor, gift crafts and tableware. There are **approximately 80% candle holders in USA luxury branded companies were imported from Sunny Glassware**.

ما أملكه

وتنفيذ معيار الملكية الفكرية للمؤسسات لحماية فائدة QMS شهادة ISO 9001:2008/2015 Sunny Glassware مرت العملاء.

CERTIFICATIONS



ISO 9001: 2015



المكبة العكره المسارح



رقم براءات الاجراع: 20163065323.4

01

Factory



Factory Show



Surface Treatment

10+ production lines



□ Spraying



□ Engraving



□ Electroplating



□ Silk-screen



- Spraying
- Engraving
- Electroplating
- Silk-Screen



Logistics Service

- Kitting
- Kabeling
- Repacking
- Pallet etc

Packing & Loading



Shipping

- By Sea
- By Air
- By Courier

* Value-added logistics offered by our owned logistics team
* Your logistics agents are available

20 YEARS FORWARDER EXPERIENCE
- Focus - Professionalism - High Efficiency

WHAT WE CAN DO

WCA

- Air Freight
- Sea Freight
- Courier & Express
- Trucking & Custom Clearance

لمزيد من حاملي الشموع أو أي الأواني الزجاجية

<http://www.okcandle.com/>: يرجى زيارة موقعنا على شبكة الانترنت

أو، يمكن أن تساعدك على تعلم الاطلاع علينا: **أسئلة مكررة**